
Gearchiveerd: maandag 26 juni 2023 13:35:09
Van:  
E-mailbericht ontvangen om: Thu, 8 Jun 2023 09:13:40
Verzonden: Thu, 8 Jun 2023 07:13:33
Aan:  
Cc:  
Onderwerp: Re: Oefenwedstrijd sc Heerenveen op amateurveld tegen BVO
Urgentie: Normal
Precisie: None

Beste 

Dank voor je bericht en het delen van deze informatie.

Gisteren contact gehad met sc Heerenveen. Door interne miscommunicatie was de locatie Jubbega vermeld. Dit is inmiddels
weggehaald. Zij hebben bij ons wel de intentie uitgesproken om in Jubbega te willen voetballen.

Inmiddels heb ik onze politie om een advies gevraagd. Nadat we dit advies binnen hebben zullen wij een besluit nemen als
gemeente.

Ik houd je op de hoogte.

Groet,

Verzonden vanuit Outlook voor iOS

Van: @noardeast-fryslan.nl>
Verzonden: Thursday, June 8, 2023 8:09:43 AM
Aan: @heerenveen.nl>
CC: @noardeast-fryslan.nl>
Onderwerp: Oefenwedstrijd sc Heerenveen op amateurveld tegen BVO

U ontvangt niet vaak e-mail van . Meer informatie over waarom dit belangrijk is

LET OP: Dit bericht is afkomstig van buiten de organisatie. Klik niet op links of bijlagen tenzij je de afzender en de inhoud van het bericht
vertrouwt.

Naar aanleiding van ons gesprek stuur ik je deze mail.

In de mail ook even kort het eerste advies van de politie t.a.v. de wedstrijd Sc Heerenveen – OFI Kreta

Tijdslijn:

2 maanden geleden kwam vv-kollum op de lijn voor het organiseren van deze wedstrijd.

(gemeente Heerenveen)

(gemeente Noardeast-Fryslân)

https://eur04.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Faka.ms%2Fo0ukef&data=05%7C01%7Ce.devries3%40noardeast-fryslan.nl%7C72763105add8410b6b3708db67efe023%7C938c17e33cd94fe690d0a1053a1228b5%7C0%7C0%7C638218052194555348%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=%2BDCkmy%2BkFQoHkpnewulMktAq8E6%2BjfoD5wHgi%2BSaqUU%3D&reserved=0
https://aka.ms/LearnAboutSenderIdentification


Eerste advies en reactie Politie  was dat gezien de perikelen op dit moment en het gaat om 2 BVO’s op
een amateurveld dat het negatief was.

Dat advies is ook schriftelijk op papier gesteld en in een persoonlijk gesprek tussen burgemeester, mij en 4 bestuursleden
aangegeven.

Toen bleek dat vorig jaar 4 wedstrijden wel zo werden gespeeld zijn er door ons, burgemeester en mij vragen gesteld bij de
politie.

Uiteindelijk heeft BM Kramer  gebeld. Plv. korpschef, die dat gedelegeerd heeft aan  Deze zou
nieuw advies geven, ook omdat het om OFI ging.

Dit is inmiddels vier weken geleden.  vorige week opgebeld en hij gaf aan dat hij het weer bij 
teamchef Noard oost had teruggeven.

Uiteindelijk pas afgelopen maandag te horen gekregen dat de politie bij het negatief advies blijft.

Dat ook teruggekoppeld aan de voorzitter van VV Kollum

In alle gesprekken is door ons, mij en Kramer ook aangegeven dat als de poltiie deze lijn trekt, dat het niet zo kan zijn dat de
wedstrijd ook daadwerkelijk gespeeld gaat worden op een amateurveld.

Daarom was de frustratie ook groot bij VV Kollum, maar ook bij ons dat de wedstrijd nu ineens in Jubbega gepland stond.

Ik ben wel nieuwsgierig naar het verloop.

Wij blijven graag op de hoogte van ontwikkelingen.

Gr. 

Van:  
Verzonden: vrijdag 14 april 2023 10:29
Aan: 
Onderwerp: Antwoorden

Waarschijnlijk heb jij al contact gehad met  evenementencoordinator.

Ik heb geschakeld met de politie en onderstaande vragen uitgezet.

Deze wil en mag ik met je delen.

Onderaan heb ik even kort samengevat wat de reden van negatieve advisering vanuit politie is.

Hier mijn antwoorden:

1. VV Kollum vraagt of een selectie van de betere amateurspelers van Friesland, soort Friese selectie, ook tot de
mogelijkheid behoort.

Dit zijn dan geen spelers van een BVO.

Vanuit de politie is geen bezwaar tegen het spelen van een dergelijke wedstrijd.

(politie)

(v.v. Kollum)



2. Of de adviesbrief die opgesteld is door  gedeeld mag worden met hen (vv Kollum)

Het advies is aan de Burgemeester gericht. Het is niet gebruikelijk dat een schriftelijk advies fysiek gedeeld wordt met een
organisatie. In de motivatie van de gemeente aan de organisator over wel/geen toestemming zal het advies van de politie vast
meegenomen worden. Maar het verstrekken aan een organisatie van het op schrift gestelde advies aan de BM is onwenselijk.

3. Verder gaf Kramer na het gesprek wel aan dat het nu ook niet denkbaar is dat een andere amateurvereniging in den
landde een wedstrijd van 2 BVO’s op amateurterrein kan laten spelen. Dat dit wel een afgang zou zijn voor hem en ook
naar vv Kollum toe, maar wij gaan ervan uit dat hier een lijn in getrokken wordt.

Als politie Noord Nederland conformeren wij ons aan de landelijk afspraken hierover. (afspraak is afspraak) Wij gaan
vanzelfsprekend niet over de uitvoering ergens anders in het land. Dat het onwenselijk is dat men daar op verschillende
manieren mee zou gaan is vanzelfsprekend. (en daar vinden we ook wel wat van maar hebben we alleen achteraf via de
Landelijke expertgroep Voetbal invloed op)

Er is op 27 maart schriftelijk advies door politie uitgebracht, gericht aan burgemeester Kramer van Noardeast-Fryslan.

Strekking van het advies is het volgende:

10 maart is een advies door gemeente gevraagd aan de politie voor een oefenwedstrijd op het amateurveld van vv.
Kollum van sc Heerenveen tegen een BVO uit Nederland of mogelijk Duitsland.

Er is toen een negatief advies gegeven omdat een oefenwedstrijd plaats moet vinden zonder politie en in een stadion of
trainingsveld van een BVO.

Dit is in de lijn van het landelijk advies van de politie van de ‘Politie Adviesgroep Voetbal.’

Daarbij ook in acht genomen het aantal incidenten op dit moment rondom wedstrijden met BVO’s.

23 maart is er wederom een advies gevraagd om een wedstrijd van sc. Heerenveen, maar nu als tegenstander OFI
Kreta.

De nieuwe aanvraag is gedaan omdat vanuit vv. Kollum de inschatting was dat tegen een Griekse club het risico laag was
en dit binnen de mogelijkheid lag om toch te mogen organiseren.

Het betaald voetbal heeft op dit moment te maken met meerdere en diverse incidenten betreffende openbare orde en
veiligheid in- en rondom voetbalvelden.

De laatste tijd zijn supporters van BVO’s, waaronder SC Heerenveen betrokken bij deze incidenten.

Kollum ligt centraal wanneer het gaat om de herkomst van supporters van SC Cambuur, FC Groningen en SC Heerenveen.

Kans op een treffen, ook bij vriendschappelijke duels is niet uit te sluiten. Refereren aan de bekerwedstrijd Harkemase
Boys – FC Groningen.

Het advies van de politie is om geen toestemming te geven voor deze oefenwedstrijd tussen de genoemde BVO’s.

Met vriendelijke groet,

(artikel 5.1, lid 2, onder d 
Woo)

(artikel 5.1, lid 2, onder d Woo)


Markeren
(artikel 5.1, lid 2, onder d
Woo)



Markeren
(artikel 5.1, lid 2, onder d Woo)




Beleidsadviseur Veiligheid

Team Feiligens

(0519) 29 88 88 

@noardeast-fryslan.nl

Aanwezig: alle dagen


